
Polska nie ma strategii energetycznej

Materiał pobrany ze strony Instytutu Sobieskiego, sobieski.org.pl, autor: Tomasz Chmal.

Jak wygląda polskie bezpieczeństwo energetyczne? Dlaczego wstrzymano budowę
elektrowni w Ostrołęce i co dalej z łupkami? Na te pytania w Poranku Wnet odpowiadał
prawnik Tomasz Chmal, ekspert Instytutu Sobieskiego w dziedzinie energetyki.

Energa ( firma budująca elektrownie w Ostrołęce – red.) ma inną koncepcję, jeśli chodzi o
elektrownię w Ostrołęce. Stawia po prostu na energię odnawialną, na gaz. Węgiel na
północy nie będzie spalany – mówił ekspert.
Dodał również, że Rosja może grać na tzw. blackout jeśli chodzi o Polskę. Nie mamy jednak
na razie połączeń transportowych z Rosja i Białorusią. Rosjanie zdają sobie sprawę, że
najlepiej wybudować elektrownie poza UE i dostarczać ją do krajów unijnych. W Rosji nie
obowiązują tak restrykcyjne obostrzenia środowiskowe jak w Unii. Ponadto Rosja ma
strategię, jeśli chodzi o energetykę.
A Polska ma jakąś strategie?
Nam trafił się jak ślepej kurze ziarno potencjał łupkowy. Jednak nie można dostrzec wśród
władzy myślenia strategicznego w tym zakresie. Tych inwestorów trzeba jednak zachęcić,
zatrzymać. Oni po prostu nie czują, że strategia jest wobec nich realizowana. Polska chyba
niestety nie stanie się drugim Teksasem.
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